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Enerji Tasarrufu Haftası kapsamın-
da, 11 Ocak 2018 tarihinde 31. 
Dönem Enerji Verimliliği Komisyonu 
Başkanı Bülent Çarşıbaşı öğrencile-
re yönelik enerji tasarrufuna ilişkin 
sunumlarda bulundu. 

İlk olarak Eraslan Okulu Anaokulu 
ile Bıcır Kaşifler Anaokulu öğren-
cilerine (3-6 yaş grubu) yönelik ya-
pılan sunumda; çocuklarla birlikte 
çizgi filmler seyredilip oyunlar oy-
nanarak enerji tasarrufuna ilişkin 
bilgiler aktarıldı. Öğretmenleri ve 
Eraslan Anaokulu Kurumsal İletişim 
Sorumlusu Ezgi Günay ve Bıcır Kaşifler 
Anaokulu Halkla İlişkiler Sorumlusu 
Ezgi Çarşıbaşı'nın katkılarıyla yapılan 
sunumdan keyif alan çocuklar ebe-
veynlerinin tasarrufla ilgili yaptıkları 
yanlışları da dile getirdiler. 

Aynı gün ortaokul öğrencilerine 
de enerji tasarrufu ile ilgili bir su-
num yapan Bülent Çarşıbaşı; küresel 
ısınma, enerji kaynakları, çevre, iklim 
değişikliği, enerji verimliliği, yenilene-
bilir enerji kaynakları konularını işledi. 

Enerji tasarrufu konusunda EMO'nun 
çalışmalarını aktaran Çarşıbaşı; öğ-
rencilerin özellikle güneş ve rüzgar 
enerjilerine ilişkin sorularını da ya-
nıtladı.

Öğrenciler Enerji Tasarrufu Konusunda Bilgilendiler

GDZ Manisa İl Yöneticisi Mehmet 
Buharalıoğlu, 31. Dönem Şubemiz 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Mükremin Zülkadiroğlu, Şube 
Müdürü Barış Aydın, Manisa İl 
Temsilcisi Demirhan Gözaçan, 
Temsilci Yardımcısı Doruk Yavaş 
tarafından 19 Ocak 2018 tarihinde 
ziyaret edildi.

Görüşmede, YGTİS yazılarının ve 
sözleşmelerinin takibinin yapılması 
ve EMO onaysız sözleşmelerin onay-
lanmaması ve EMO tarafından YGTİS 
hizmetlerinin sağlıklı yürütülüp yürü-
tülmediğin kontrolüne ilişkin görüş ve 
öneriler aktarıldı. 

Aynı gün Mükremin Zülkadiroğlu, 
Barış Aydın, Demirhan Gözaçan, 
Melih Cem Kara, Doruk Yavaş, Zafer 
Önceyiz, Uğurcan Cengiz ile Manisa 
Temsilciliği'nde yapılan görüşmede; 

GDZ Manisa YGTİS sözleşmelerindeki 
artışın olumlu olduğu, 2018 yılı yazı-
larının yazıldığı ve takibinin yapılma-
sının önemi dile getirildi. 

Görüşmede ayrıca, YG İşletme 
Sorumlusu üyelerimizden belli pe-
riyotlarla kontrol formları ile hizmet 
faturalarının istenmesi, YG İşletme 
Sorumlusu sözleşmesi imzalayan 

tesislere YGTİS mühendis hakkın-
da anket uygulaması yapılabileceği, 
Manisa OSB'de YGTİS sözleşmelerin-
de EMO onayının aranmamasına iliş-
kin girişimde bulunulması gerektiği, 
Endüstriyel Tesislerde RCD Kullanımı 
konulu seminerin Manisa'da da dü-
zenlenmesine ilişkin değerlendirme-
lerde bulunuldu.

GDZ Manisa Yöneticiliği ve Manisa İl Temsilciliği Ziyareti
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Elk.Müh. İrfan Arabacı tarafın-
dan 31 Ocak 2018 tarihinde 
“Endüstriyel Tesislerde Artık Akım 
Anahtarı Kullanımı ve Çözüm 
Önerileri Semineri” 15 kişinin ka-
tılımıyla Manisa İl Temsilciliği’nde 
gerçekleştirildi.

İrfan Arabacı sunumunda Artık 
Akım Anahtarları, Toroid, Röle, Açma 
Bobini, Doğal Kaçaklar, Darbeler, AC,A, 
K, S, B, B+ Tipi Artık Akım Koruma 

Cihazları konularını işledi. Ayrıca artık 
akım anahtarların kullanımında dikkat 

edilmesi gereken hususlar ve seçicilik 
konuları örneklemelerle işlendi. 

Manisa'da Endüstriyel Tesislerde Artık Akım Semineri

Elk.Yük.Müh. Taner İriz tarafından 
sunulan “Elektriğin Geometri İle 
İmtihanı” konu başlıklı seminer 15 
Şubat 2018 tarihinde 30 kişinin ka-
tılımıyla Şubemizde gerçekleştirildi.

Taner İriz sunumunda Pierre de 
Fermat’ın üç şehir problemi, üçgende 
Evangelista Toricelli noktası, Thales, 
Batlamyus ve Napolyon teoremleri, 
Fortescue’nin simetrili bileşenler yön-
temi, elektriksel arıza büyüklüklerinin 

simetrili bileşenler yöntemi yardımıy- la hesaplanması konularını işledi.

Elektriğin Geometri ile İmtihanı Semineri

Türk Telekom İzmir Bölge 
Müdürlüğü bünyesindeki Netwrok 
Sistemleri Yönetim Müdürlüğü’nde 
çalışan üyelerimiz 5 Şubat 2018 
tarihinde Şubemizin Bilgi ve 
İletişim Teknolojileri Komisyonu 
üyesi Şebnem Seçkin Uğurlu ve 
Örgütlenme Sekreteri Mustafa 
Çınarlı tarafından ziyaret edildi. 

Şubemizde haberleşme alanında 
çalışan üyelerimize yönelik MİSEM 
eğitimlerinin düzenlenmesi ve etkin-
likler gerçekleştirilmesi önerilen zi-
yarette üyelerimiz yeni hizmet binası 
yapım sürecini izlediklerini ve eğitim 
merkezinin tamamlanmasıyla elverişli 

salonlara ve laboratuar olanaklarına 
kavuşulmasının önemini dile getirdi-
ler. Yeni çalışma döneminde gerçek-

leştirilecek etkinliklere katılım sağ-
lanması ve katkı konmasının önemine 
dair görüş alışverişinde bulunuldu.

Türk Telekom Network Sistemleri Yönetim Müdürlüğü Ziyareti


